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Abstract

Teenager exposed to sexual violence, add to the trauma of puberty, May experience an
interruption of psychic continuity, which is difficult to elaborate in words. This brings us to the
following question: What are the traits of psychic functioning and characteristics of self-representation
and limits in two male adolescents; the first was violated recently, the second its trauma is relatively
old? Through this question, we want to link psychosis to recent trauma, and the traits of the
narcissistic psychic functioning to the relatively old traumatism, with a self-representation disorder for
both teenagers

Keywords: rape, self-representation , Limits investment. , psychosis, narcissistic psychic functioning.

Resume

L'adolescent exposé a la violence sexuelle et a la puberté, Peut subir une interruption de la
continuité psychique. Ce ci nous améne a poser la question suivante: Quelles sont les trais du
fonctionnement psychique et caractéristiques de la représentation de soi et les limites chez deux
adolescents masculins ; le premier a été violé récemment ,le second son traumatisme est relativement
ancien ?. A travers cette question, nous voulons lier la psychose au traumatisme récent et le
fonctionnement psychique narcissique au traumatisme relativement ancien, avec un trouble de la
représentation de soi pour les deux adolescents et une différence dans leurs qualité d'investissement
des limites .

Mots-clés : viol, représentation de soi , investissement des Limites, psychose, fonctionnement
psychique narcissique.
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